
Z Á P I S N I C A

z  35.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach

konaného   dňa   01.08. 2022

Prítomní :                    ldikó Lukacsová -  starostka obce

Poslanci :               Ing. Andrea Albertová ,  Vlastimil  Demjan, Ján Gebe,
                          Ing. Štefan Tisza, František Barci

Neprítomní:                 Martin Dobos, Tibor Albert

Ďalší prítomní :           Helena Tóthová zamestnankyňa 

                                      Robert Nagy, Nándor Barczi - verejnosť 

PROGRAM:      

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Budova TJ – prerokovanie podmienok a čas prevádzkovania  priestoru na cvičenie. 
5.  Zmluva o nájme nebytových priestorov  -  MaxPower s.r.o.,  Vŕbová 218, Jovice

         6.   Likvidácia kalu z ČOV Jovice - / s obsahom H2O 70% a viac/ - riešenie odberateľa
         7.  Rekonštrukcia podkrovia kultúrneho domu – informácie 
         8.  Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 –  schválenie
         9.  670. výročie prvej písomnej zmienky obce - slávnostné zasadnutie obecného  
              zastupiteľstva 
              - Deň obce - / 2. a 3. 9. 2022 / - organizačné a prípravné práce  ( program, účinkujúci 

   atď. )
       10.  Referát starostky
       11.  Záver

1.  Otvorenie , schválenie programu

Zasadnutia   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  
Na začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka 
obce  konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového 
počtu 7 poslancov boli  5 prítomní , 2 neprítomní  poslanec Martin Dobos sa ospravedlnil a 
Tibor Albert sa neospravedlnil.  Obecné zastupiteľstvo bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa.

Starostka obce  prítomných oboznámila s návrhom programu zasadnutia.

K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.



Uznesenie č. 249 /2022

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice   schvaľuje   program dnešného  zasadnutia  Obecného
zastupiteľstva Obce Jovice uvedený v pozvánkach :       

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Budova TJ – prerokovanie podmienok a čas prevádzkovania  priestoru na cvičenie. 
5.  Zmluva o nájme nebytových priestorov  -  MaxPower s.r.o.,  Vŕbová 218, Jovice

         6.   Likvidácia kalu z ČOV Jovice - / s obsahom H2O 70% a viac/ - riešenie odberateľa
         7.  Rekonštrukcia podkrovia kultúrneho domu – informácie 
         8.  Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 –  schválenie
         9.  670. výročie prvej písomnej zmienky obce - slávnostné zasadnutie obecného  
              zastupiteľstva 
              - Deň obce - / 2. a 3. 9. 2022 / - organizačné a prípravné práce  ( program, účinkujúci 

   atď. )
       10.  Referát starostky
       11.  Záver
     
Hlasovanie:  

Za: 5 Ing. Andrea Albertová,   František Barci, Vlastimil Demjan, 
Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2 Tibor Albert ,Martin Dobos

2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Starostka následne určila zapisovateľku  Helenu Tóthovú a za overovateľov  zápisnice  
navrhla  Ing. Štefana Tiszu   a   Vlastimila Demjana.



Uznesenie č. 250 / 2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice určuje

 za zapisovateľa:  Helena Tóthová

 za overovateľov zápisnice : Vlastimil Demjan, Ing. Štefan Tisza,   

Za: 5 Ing. Andrea Albertová,   František Barci, Vlastimil Demjan, 
Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2 Tibor Albert ,Martin Dobos

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia

V diskusnom  príspevku starostka obce predložila plnenie uznesení od č. 228 –248 /2022.

Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia
obecného zastupiteľstva v Joviciach dňa  27.06.2022.

Uznesenie č. 251 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení v z.n.p. berie na vedomie správu  o kontrole  plnenia  uznesení č. 228-248 /2022 zo
dňa 27.06.2022

   

Hlasovanie:  

Za: 5 Ing. Andrea Albertová,   František Barci, Vlastimil Demjan, 
Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2 Tibor Albert ,Martin Dobos



4. Budova TJ –prerokovanie podmienok a čas prevádzkovania priestoru na cvičenie

Starostka obce  - ako som už spomínala na minulom zasadnutí, treba určiť ako bude 
v prevádzke priestor na cvičenie v budove na futbalovom ihrisku. Preto som zavolala Roberta 
Nagya a Nándora Barcziho, ktorí najčastejší navštevujú túto miestnosť, radi si zacvičia, aby 
navrhli riešenie.

Nándor Barczi -  kľúče od tej miestnosti by mohla vydávať matka Roberta Nagya, teda Marta 
Nagyová, ale iba pre Jovičanov, nie pre cudzích. My sme z Jovíc asi 5 chalani, ktorí 
navštevujeme  TJ budovu. Niektorí z nás chodia cvičiť do obeda, druhí zase poobede.

Robert Nagy – navrhujem v letnom období uzavrieť hlavný uzáver plynu a nemôže sa stať , 
že niekto gamatky zapne a zabudne vypnúť. 
Ing. Štefan Tisza:  ak viete zabezpečiť, aby ku kľúčom od miestnosti sa dostal iba Jovičan 
nevidím problém  naďalej poskytnúť možnosť cvičenia pre našich obyvateľov. Navrhujem  
zaviesť knihu návštev , kde by sa napísal  meno, dátum a čas návštevy. Takto by sme mali 
prehľad o tom, kto a kedy navštevuje túto miestnosť.
Vlastimil Demjan – pri cvičení netreba vykurovať priestor nad 20 stupňov. 
Starostka obce -  knihu návštev zabezpečí obec a odovzdá  pre Martu Nagyovú.  Od zavedenia
tohto systému odpíšeme stav plynomeru a elektromeru a budeme pravidelne odpočítať 
spotrebu, v prípade vyššej spotreby budeme nútený zaviesť ďalšie opatrenia.

5.  Zmluva o nájme nebytových priestorov  -  MaxPower s.r.o.,  Vŕbová 218, Jovice

Starostka obce -  oboznámila poslancov , že Zámer nájmu majetku obce z dôvodu hodného
osobitného  zreteľa   bol  zverejnený  28.6.2022.  Na  základe  návrhu  sa  pripravila  nájomná
zmluva  .  Prečítala  návrh  nájomnej  zmluvy  .  V  článku  3  “Nájomné  a  služby  s nájmom
spojené“  dodala  nasledovné.  Služby  spojené  s nájmom elektrika,  plyn   treba  určiť  výšku
mesačnej platby. Potrebovala som zistiť, ako vieme plynomer a elektromer oddeliť  tak, aby
sa osobitne  sledovala spotreba pre firmu MaxPover a spotreba pre obec Jovice. Skutočnosť je
taká,  že  nedá  sa  rozdeliť  merače  existujúcich   na  poschodie  ,  ale  fakturácia  prebieha  na
základe elektromeru a plynomeru, čo je pre obec.
 Za plyn platíme  zálohu mesačne a  za elektrickú energiu štvrťročne. Skutočne náklady viem
len vtedy, keď dostaneme vyúčtovaciu faktúru za rok ( nasledujúci rok v januári). Na základe
týchto skutočností  prenajímateľ  bude povinný uhrádzať preddavkové platby za energie.  
Ing. Štefan Tisza-pred a po mesiaci spustenia prevádzky odčítať spotrebu plynomeru a 
elektromeru, a potom vieme približne určiť  výšku zálohy. Dovtedy navrhujem zálohu  za 
plyn  200 € a za elektriku 150 €  mesačne.

Ostatní poslanci súhlasili s návrhom Ing. Štefana Tisza. 

Starostka doplnila do zmluvy výšku mesačnej zálohy a návrh dala hlasovať 



Uznesenie č. 252 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  odporúča  starostke obce  uzatvoriť nájomnú zmluvu na 
prenájom nebytových priestorov nachádzajúcich sa v budove Knižnica  na adrese  Hlavná 
230, Jovice medzi Obcou Jovice, Hlavná 50, 049 45 Jovice, IČO: 00594784, a MaxPower, 
s.r.o., Vřbová 218, 049 45 Jovice, IČO: 53583701 na dobu neurčitú. 

   

Hlasovanie:  

Za: 5 Ing. Andrea Albertová,   František Barci, Vlastimil Demjan, 
Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2 Tibor Albert ,Martin Dobos

6.  Likvidácia kalu z ČOV Jovice - / s obsahom H2O 70% a viac/ - riešenie odberateľa

Starostka – vykonala som prieskum dodávateľa na likvidáciu tekutého kalu z ČOV Jovice.
V našej blízkosti som našla firmu  s platným oprávnením  v Košiciach a v Záhorciach. Prvá
firma  Kontrakt  JMV,  s.r.o.  ,  Krivá  18,  Košice.   Zaslali  cenovú  ponuku  ,  čo  ste  dostali
s ostatným  materiálom na zasadnutie.  Cena zahŕňa kompletnú službu odvoz s likvidáciou
s poznámkou, že vozidlá garážujú v Košiciach a zneškodnenie odpadu sa vykonáva v Prešove.
Službu vykonávajú na základe objednávky podľa potreby.  Druhá firma je Elemont, s.r.o.,
Cirovská 370, Záhorce. Je to zariadenie na zhodnocovanie odpadov v kompostárni bioodpadu.
Problém je v tom , že Elemont  nevie zabezpečiť dopravu, nakoľko  nedisponujú vhodným
nákladným autom s cisternou. Robila som prieskum, oslovila som rôznych podnikateľov , ale
zatiaľ  nikto  na  nenašiel.  Zástupca  firmy  zaslal,  aj  návrh  zmluvy  ,  toto  ste  dostali  na
preštudovanie.  Tu tak isto služba bude prebiehať podľa našej potreby vývozu a likvidácie.
Likvidácia u Elemont je lacnejšia , ale zase dopravu musíme  pripočítať a zabezpečiť vhodné
nákladné vozidlo.    
Ing. Štefan Tisza-  porovnala som ponuky, navrhujem uzavrieť zmluvu s firmou Elemont,
s.r.o., Záhorce. V prípade , keď už budeme musieť vykonať likvidáciu tekutého kalu z ČOV  a
nebudeme mať dopravu v tom prípade  na základe objednávky službu objednáme z Košíc.
Ing. Andrea Albertová  -  navrhujem zmluvu podpísať , službu budú poskytovať na základe
našej potreby a možno , že medzi tým nájdeme aj vhodné auto. 
Ján Gebe- firma Agrotrade z Rožňavy nemá takú veľkú cisternu?



Starostka – je to dobrý nápad zistím to. 
Prítomní poverili starostku obce na uzatvorenie zmluvy s firmou ELEMONT, s.r.o., Cirovská
370, 991 06 Záhorce.

Uznesenie č.  253 /2022

Obecné zastupiteľstvo  Obce Jovice   súhlasí   s uzatvorením Zmluvy o zhodnotení  odpadu
v zariadení na zhodnocovanie odpadov v kompostárni bioodpadu Záhorce č. 13/2022 medzi
Obcou Jovice, Hlavná 50, 049 45 Jovice, IČO: 00594784 a ELEMONT, s.r.o., Cirovská 370,
991 06 Záhorce, IČO: 36682527 na dobu neurčitú. 

      
Hlasovanie:  

Za: 5 Ing. Andrea Albertová,  František Barci, Vlastimil Demjan, 
Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2 Tibor Albert, Martin Dobos

 

7.  Rekonštrukcia podkrovia kultúrneho domu – informácie

Starostka obce  -  ako som Vás už o tom informovala, MAS-Gemer Rožňava náš zámer na 
dokončenia podkrovia na kultúrnom dome a vytvorenie nových priestorov prijala. Existujúcu 
projektovú dokumentáciu z roku 2001 a z roku 2008 prehodnotili a zistili že nevyhovuje k 
výzve, nemá platné stavebné povolenie.  Preto potrebujeme vypracovať novú projektovú 
dokumentáciu.  Poslanci navrhli, aby starostka kontaktovala  osobu v odbore stavebníctva a na
základe výzvy vypracovali návrh riešenia priestorov na podkrovie kultúrneho domu v súlade 
s výzvou PRV – Program rozvoja vidieka k novému podopatreniu PRV 7.4. podpora na 
investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných služieb pre 
vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry. 
Ing. Štefan Tisza – ja poznám projektanta Barciho. Cez program rozvoja vidieka  je možnosť  
vypracovať projekt  aj na  parkovisko pri potoku Čremošňa, kde  turisti parkujú s autami? 
Starostka obce  – spomínaná  parcela nie je široká ale dlhá. V tejto veci musím kontaktovať 
pani Újházyovú .  



8.  Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 –  schválenie

Starostka  obce  - oznámila, že musíme upraviť rozpočet. Zmena sa týka medzipoložkových 
prevodov a nových položiek.  Prečítala a vysvetlila jednotlivé upravené položky rozpočtu, 
ktoré sú predmetom zmien v rozpočte s rozpočtovým opatrením č. 2/2022.

Poslanci nemali žiadne pripomienky a uzniesli sa.

Uznesenie č.  254 /2022

Obecné zastupiteľstvo  Obce Jovice   schvaľuje   zmenu rozpočtu obce Jovice realizovanú
rozpočtovým opatrením  č. 2/2022 v zmysle § 14, ods. 1 zákona  NR SR č. 583/2004 Z.z. o
rozpočtových pravidlách  územnej samosprávy  a o zmene a doplnení niektorých zákonov v
znení neskorších predpisov  nasledovne  :

Názov Rozpočet 
schválený

Upravený Opatrenie č.2 
k 1.8.2022

Rozpočet po 
úprave

Bežný príjem 306 090,00 333 459,77 1 500,00 334 959,77

Bežný výdaj 89 475,00 315 652,94 14 580,00 330 232,94

Saldo BR 16 615,00 17 806,83 -13 080,00 4 726,83

Kapitálový príjem 0 1 660,00 0 1 660,00

Kapitálový výdaj 50 000,00 62 369,00 30 000,00 92 369,00

Saldo KR -50 000,00 -60 709,00 - 30 000,00 - 90 709,00

FO príjem 50 000,00 51 157,70 40 000,00 91 157,70

FO výdaj 0 0 0 0

Saldo FO 50 000,00 51 157,70 40 000,00 91 157,70

Celkový príjem 356 090,00 386 277,47 41 500,00 427 777,47

Celkový výdaj 339 475,00 378 021,94 44 580,00 422 601,94

Prebytok/ 16 615,00 8 255,53 - 3 080,00 5 175,53



schodok

Hlasovanie:  

Za: 5 Ing. Andrea Albertová, František Barci, Vlastimil Demjan, 
Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

2 Tibor Albert, Martin Dobos

9.  670.  výročie  prvej  písomnej  zmienky  obce  -  slávnostné  zasadnutie  obecného
zastupiteľstva 
-  Deň obce - / 2. a 3. 9. 2022 / - organizačné a prípravné práce ( program, účinkujúci
atď. )

Starostka prečítala- návrh programu slávnostného zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 
2.9.2022. Predniesla nomináciu na cenu čestného občianstva pre Ványi Lászlóné z EGYMI 
Vác a predložila zoznam ocenených obcou pamätným listom : Rímskokatolická cirkev, 
Evanjelická cirkev augsburského vyznania, Reformovaná cirkev,  Obec Sáta HU, Občianske 
združenie Andreasa Cházára Jovice, TJ-Mladosť Jovice, Csemadok Jovice, Spevokol A. 
Cházára Jovice, Margita Teleczká a Alžbeta Šefčíková. 

Vlastimil Demjan – za rozvoj obce by som nominoval bývalých starostov: Jozefa Jaška  a 
Františka Barciho.

František Barci – podľa neho Jozef Jaško si to nezaslúži,  svoj nesúhlas prejavil  opustením  
zasadnutia.
Ing. Štefan Tisza  - bolo čo bolo, ale v skutočnosti Jozef Jaško bol ten,  kto sa podieľal na 
aktivitách po osamostatnení obce.
Poslanci rozhodli, že do zoznamu treba doplniť návrh poslanca Vlastimila Demjana. 
Starostka obce dala schváliť udelenie ocenenia v r. 2022 z príležitosti 670. výročie  prvej 
písomnej zmienky obce.

Uznesenie č. 255  /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice schvaľuje:



a)  udelenie čestného občianstva obce Jovice pre Ványi Lászlóné za svedomitú prácu na 
rozširovaní  dlhoročného priateľstva medzi EGYMI vo Váci a obcou Jovice a za uchovávanie 
dedičstva  Andrása Cházára.

b) udelenie pamätných listov pre   Rímskokatolickú cirkev, Evanjelickú cirkev augsburského 
vyznania a  Reformovanú cirkev za prehlbovanie viery a dobrých vzťahov medzi obcou a 
cirkvou a za šírenie kresťanských hodnôt.

c) udelenie pamätného listu pre  Obec Sáta HU za rozvoj priateľských vzťahov medzi  
kultúrnymi  a  športovými  organizáciami.

d) udelenie pamätného listu pre   Občianske združenie Andreasa Cházára Jovice za  
uchovanie pamiatky Andrása Cházára a za dlhoročnú príkladnú činnosť.

e) udelenie pamätného listu pre  TJ-Mladosť Jovice za obetavú a príkladnú prácu v oblasti 
futbalu, ktorou prispeli k šíreniu dobrého mena obce

f) udelenie pamätného listu pre  Csemadok Jovice za ich príkladnú činnosť v kultúrnom 
živote obce.

g) udelenie pamätného listu pre  Spevokol A. Cházára Jovice za šírenie kultúry a za 
vynikajúce aktivity pri zlepšovaní dobrého mena obce.

h) udelenie pamätného listu pre Margitu Teleczkú za verejnú službu a desaťročia obetavej 
práce v oblasti školstva

i) udelenie pamätného listu pre Alžbetu Šefčíkovú za desaťročia vynikajúcej a obetavej práce 
vo verejnej službe.

j) udelenie pamätného listu  pre Jezefa Jaška za jeho efektívne vedenie vo verejnej správe.

k) udelenie pamätného listu  pre Františka Barciho za jeho efektívne vedenie vo verejnej 
správe.

 v zmysle § 11 ods.4 písm. o)  zákona č. 369/1990 Z.b.  o obecnom zriadení v aktuálnom 
znení:

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,   Vlastimil Demjan, Ján Gebe, Ing. 
Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 3 Martin Dobos Tibor Albert, František Barci



hlasovaní :

Sobota /3.9.2022/

V sobotu program začneme s kladením venca  na Pamätník obetiam I. a II. svetovej vojny na 
obecnom cintoríne. Potom by nasledovala ekumenická bohoslužba v Rímskokatolíckom 
kostole. V záhrade pri MŠ plánujeme krst knihy o Jovice – monografia obce. Bude pozvaný aj
autor knihy Peter Anna.
Sprievodný program bude výstava - Jovice v obrazoch, premietanie filmu v knižnici, 
maľovanie na tvár a výstava drobných zvierat.

Ako zábavný program  budú účinkovať choduliari - Garagulya z Sátoraljaújhely, ľudová 
chudba Maroša Rusňáka z Rožňavy. Vo večerných hodinách sa predstaví dobová hudba 
IGRICI  z Košíc.  Koncert hrá skupina  Korál-Omega Revival Band.

10.  Referát starostky

Pán kontrolór pripravil  a prečítal Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2022.
Poslanci po vypočutí nemali žiadne námietky a uzniesli sa.

Uznesenie č. 256/2022

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 
2.polrok 2022.

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,  Vlastimil Demjan, Ján Gebe, Ing. 
Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Martin Dobos Tibor Albert, František Barci

Starostka obce  - nakoľko  tento rok máme spojené voľby a to voľby do orgánov samosprávy 
obcí  a voľby do orgánov samosprávnych krajov ktoré sa budú konať 29 októbra 2022, ja 
navrhujem na vykonanie voľby volebnú miestnosť kultúrny dom.



- stravovanie pre materskú školu - dovoz stravu nám nevie  zabezpečiť dodávateľ stravy Ako 
doma z Rožňavy. Nenašla som žiadneho dovozcu, musíme to vyriešiť sami a nato 
potrebujeme auto kúpiť. Navrhnite aké by to malo byť.
Tisza- najlepšie je benzínové
Demjan – nám stačí použité, ojazdené
Albertová –  pozrieť v bazároch, napríklad v Robke
Starostka – ja sa v tom nevyznám, ani po technickej stránke neviem, nepoznám parametre
Bartuš – môžeme spolu pozrieť na internete v stredu ak tu prídem.

Uznesenie č. 257/2022

 Obecné zastupiteľstvo poveruje starostku obce na vykonanie úkonov potrebných  na zmenu 
školskej jedálne v Joviciach na  výdajňu stravy. 

Za: 4 Ing. Andrea Albertová,  Vlastimil Demjan, Ján Gebe, Ing. 
Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

3 Martin Dobos Tibor Albert, František Barci

11.  Záver

Zasadnutie ukončila a prítomným  poďakovala za účasť Ildikó Lukacsová, starostka obce.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis

starostka  obce

...................................                           Štefan Tisza Ing,        …………………...    

         

                         Vlastimil Demjan         …………………...   



V Joviciach dňa : 10.08.2022

Zapísala: Helena Tóthová


